
 

 

 

 

Årsberetning 2024/25 

 

Holmesund vel 
 

 

 

 

 

 

 



Styret har i mandatperioden bestått av Sven Gj. Gjeruldsen (leder), Per Myre, Jon Harald 

Svendsen , Andrea Hult og Janet Gundersen Berhus.  Varamedlemmer har vært Dag Erik 

Rasmussen og Jan Fredrik Tveten.  

 

Styrets arbeid 
Det er avholdt et digitalt styremøte i perioden. Varamedlemmene har hatt møterett på 

styremøtene.  

Aktiviteten i mandatperioden har vært lav. Det er en utfordring å få folk til å engasjere seg i 

lokale saker.   

Styret er glad for at enkeltmedlemmer av Holmesund vel har bidratt med å rydde i 

strandsonen i mandatperioden.  

I løpet av vinteren fikk styreleder en rekke henvendelser med klager og spørsmål om brøyting 

og strøing av fylkesveien mellom Holmesund Brygge og Staubø. Henvendelsene kom fra 

ikke-medlemmer av velet. Styreleder var i jevnlig og kontakt med brøyteentreprenør om 

utfordringene med snøbrøyting. Det har vært tilsvarende kontakt vedrørende strøing av 

fylkesveien på glatt føre. Det er utfordringer med brøyting av private veier i Holmesund Vels 

nedslagsområde. Det er veieierne – det vil si oppsitterne – som i fellesskap er ansvarlig for 

brøyting og strøing.   

Styreleder har også i årets mandatperiode vært i kontakt flere ganger med Arendal kommune 

for å få rettet opp manglende veibelysning på fylkesveien.   

Sommer/høst 2024 og vår 2025 er det kommet flere henvendelser til styreleder med klager på 

bruk av motorisert plenklipper/haveredskap på søndager og på helligdager. Styret oppfordrer 

alle til å vise hensyn og respektere helgedagsfreden. 

Årsmøtet i 2024 ba styret om arbeide for utskifting/erstatning av sjømerker i Holmesund havn 

og Skjeggestø. Styreleder har søkt om tilskudd fra fylkeskommunen – men søknaden ble 

avslått. Styret jobber videre med å skaffe finansiering av prosjektet og Thorleif Thorleifsson 

har tatt på seg ansvaret med prosjektet 

Vinteren 2025 fikk velet forespørsel om økonomisk bidrag til restaurering av 

krigsminnesmerket ved Flosta kirke. Flere sjøfolk fra Holmesund mistet livet under 1. og 2. 

verdenskrig som følge av krigshandlingene. Styret støtter initiativet fra historielaget og 

bevilget kr. 5000 til restaurering av minnesmerket over våre falne sjøfolk. 

Det har lenge vært et ønske om å få byttet benkene på Lyngørbryggen som har vært i dårlig 

forfatning. Arendal Havn ble anmodet om å erstatte benkene, men det hadde man ikke 

budsjett til. Prosjektleder Olaug Twedt Myhre søkte på vegne av Holmesund vel om tilskudd 

til nye benker fra Sparebanken Norge. Sparebanken ga velet en gave på kroner 15 000 til nye 

benker. Benkene er innkjøpt fra Lisand AS i Tvedestrand og er nå på plass på Lyngørbryggen. 

Styret uttrykker stor takk til Olaug for den innsatsen hun har lagt ned for at velet har fått nye 

benker – til glede for alle i Holmesund. 



Holmesund vel er representert med Erik Hult i Referansegruppen for Raet Nasjonalpark.  

Medlemstallet i Holmesund vel ved utgangen av 2024 var 48 medlemmer – fordelt på 62 

medlemskap. 

 

Holmesund vels økonomi er god. Styret oppfordrer alle som har tilhold i Holmesund om å bli 

medlem av velforeningen. 

Årskontingent må være innbetalt og registret på Holmesund vels bankkonto senest 27. juni 

2025, for at man skal kunne avgi stemme på årsmøtet. 

 

 

 

Regnskap 2024 

 



 

 

Revidert av Hanne Ruim. 

Forslag til vedtak: Det fremlagte regnskapet for 2024 godkjennes. 

 

Kontingent 2025 

 

Styret foreslår at kontingenten på 200 kroner beholdes uendret. 

 

 

 

 

 

 

Styrets forslag til budsjett for 2025 

       

  

Budsjett 2025 

Inntekter  Utgifter   

Kontingent  10 500     

Forsikring Ventebu   500    

Velenes Fellesforbund   800    

Webhotell   800    

Nye sjømerker   20 000    

Nye benker på Lyngørbryggen                                    15 000 15 300    



Bankgebyr   200    

Støtte til krigsminnesmerke       5 000    

Kreditrenter  0     

Driftsstøtte Arendal kommune  2500     

       

Sum  28 000  42 600    

       

 

Inngående balanse 1.1.2025   76 623     
Underskudd  14 600     
Forventet balanse 31.12.2025  62 023        
       
Forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner budsjettet for 

2025       

       
Innkommende forslag 

Det er ikke kommet inn konkrete forslag fra medlemmene, men medlem Renie Thorleifsson 

ønsker at årsmøtet drøfter «Farlig og krevende henting av søppel i Holmesundveien». 

Bakgrunnen er at avfallsselskapets biler rygger ned den smale private veien fra Torvet og ned 

til avfallsdunkene tilhørende flere oppsittere. 

Styret er opptatt av trafikksikkerhet og synes det er fornuftig at årsmøtet drøfter 

problemstillingene rundt trafikksikkerhet. 

Valg 

Tre styremedlemmer og varamedlemmene er på valg. Valgkomiteens innstilling vil bli 

fremlagt på årsmøtet. Valgkomiteen har bestått av John A. Nilsen (leder), Anette Gjeruldsen 

og Oddvar Berli. 

Valg av valgkomite. 

Styret innstiller på gjenvalg av valgkomiteen,   

Valg av revisor 

Styret innstiller på gjenvalg av Hanne Ruim som revisor. 

Valg representant til Raet nasjonalpark: 

Styret innstiller på Erik Hulth   

 

Holmesund 18. juni 2025 

Styret i Holmesund vel 

 



 

 

 

 

Sven Gj. Gjeruldsen                                   Janet Gundersen Berhus                Andrea J. Hult 

Styreleder                                                        Nestleder                                  Styremedlem 

 

Per Myhre                                                                             Jon Harald Svendsen 

Kasserer                                                                                    Styremedlem 

 

 

 

 

 

 


